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Povezani z jezerom ! Novo vozilo za 
1 žabniške gasilce 

Ustanovitev Turističnega društva Zbilje pred sedemdesetimi leti je bila odgovor na množico turistov, ki 
jo je privabljal nastanek Zbiljskega jezera. : Gasilci Prostovoljnega gasilskega društva (PGD) 

: Žabnica so pred kratkim uradno prevzeli novo 
ANA JAGODIC Dol.ŽAN 
··························· ........... . 

Zbilje - Ose~ajstega ju
nija 1953 je nova hidroelek
trarna Medvode ustavila tok 
reke Save in v dveh dneh 
napolnila dolino med Zbi• 
!jami in Brezovcem. Nasta
lo je jezero, ob katero so se 
začele zgrinjati množice ra
dovednih izletnikov. ~ Vsa• 
ko soboto in nedeljo jih je 
prišlo več kot petsto s ko• 
lesi, sto z motorji, petdeset 
z vozovi, še nekaj avtomo
bilov pa tudi kakšen tovor
njak je pripeljal obiskoval
ce,« so oživeli spomini ob 
70-letnici Zbiljskega jezera 
in društva, s katerim so s~ 
domaani odzvali na nov ri
tem življenja. Prve aktivno• 
sli so stekle že poleti, usta• 
novni obrni zbor Turistič
nega društva Zbilje pa je 
bil 9. septembra. Zastopnik 
Turistične zveze Slovenije 
dr. Mitja Gore je v pomoč 
pri zagonu prinesel 30.000 
dinarjev. Kot so preračuna
H, je to pomenilo podporo v 
višini 958 evrov, kar je sko• 
raj natančno toliko, kolikor 
povprečno lahko dobi slo
vensko turistično društvo iz 
razpisa, ki ·ga ima vsako·ieto 
Turistična zveza Slovenije. 

Zbilje so postale prepo
znaven turistični kraj v oko
lici Ljubljane, priljublje
na izbira za hiter pobeg od 
vsakdana. »Društvo s svo
jimi najemniki uspešno 
skrbi za tri gostinske loka
le, ki imajo vsak svojo ciljno 

) gasilsko vozilo s cisterno. 

M AŠA LI KOSAR 

. Kranj - Novo gasilsko vozilo 
" : GVC-3 bo nadomestilo njiho

: vo 5S let staro avtocisterno, ki 
· jo bodo žabniški gasilci obdr-

žali in bo služila kot starodob, 
n.ik na prireditvah. Kot je na 
uradnem prevzemu pred ga
ražo Gasilsko reševalne služ, 
be Kranj pojasnil predsednik 
PGD žabnica Domen Kalan, 
je novo vozilo namenjeno 

Ker na Zbiljskem jezeru domujejo številni labodi, ga nekateri imenujejo labodje jezero. 

. različnim vrstam interven
j cij. Ima kapaciteto šest tisoč 
1 litrov vode in je opremljeno 
: tudi za tehnične intervenci
j je ter prvo pomoč. Poleg tega 
: bo služilo še za prevoz pitne 
! vode krajanom. » V okolišu 

Skupna vrednost vozila je 
220 tisoč evrov, pri lemer je 
Mestna občina Kranj prispe
vala 140 tisoč evrov, preosta
Hh 80 tisoč evrov so žabniški 
gasilci zbrali sami. »Za ta na
men smo med drugim zbira
li pločevinke, nabralo se jih je 
pet ton, kar je prineslo prib, 
ližno štiri tisoč evrov,« je še 
dodal Kalan. Ključe vozila je 
kranjski župan Matjaž Ra
kovec predal poveljniku Ga
silske zveze MOK Marku Ši
mnovcu, ta jih je izročil po
veljniku PGD žabnica Uro
šu Kuraltu, ki pa jih je izro
čil vozniku Primožu Šifrerju. 
Vozilo so sicer v PGD žabni
ca, ki danes šteje tristo čla
nov, ustanovljeno pa je bilo 
leta 1906, prejeli že konec 
marca, 21. julija pa bo sledil 
še slavnostni prevzem za kra
jane na veselici z ansamblom 
Modrijani. 
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skupino obiskovalcev, tako 
da lahko z različno gostin
sko ponudbo oskrbimo vse 
goste. Seveda se srečujemo 
tudi s težavami, ki jih sku
šamo sproti odpravljati. Na 
prvem mestu je problema
tika urejanja parkiranja in 
prometa, kjer na žalost nis
mo odvisni samo od svojega 
dela in energije, ~n;,pak se 
tiče ·ne le Občine Medvode, 
pač pa tudi različnih mini
strstev,« je pojasnil dolgo
letni predsednik Iztok Pi
pan. K rešitvi problemati
ke bi po njegovi oceni pri
pomogla ureditev spreha
jalne poti okoli jezera, ki pa 
je pogojena z možnostjo so
financiranja. 

Kmalu po ustanovitvi dr
uštva so postavili čolnarno, v 
kateri imajo delavnico za iz. 
delavo in _ popravilo lesenih 
folnov ter servisni center za 
vso opremo, ki jo potrebuje
jo za urejanje okolice jezera 
- upravljajo namreč več kot 
osemsto metrov obale. Ker je 
čolnarna dotrajana in je pos
tala premajhna, si že nekaj 
časa'žclijo'urediti'Iiov~. »Ve
lika želja je, da jo prestavimo 
na novo lokacijo, kjer bi bilo 
dovolj prostora za ustrezno 
mizarsko delavnico in skla
dišče, saj je naša mehaniza
cija zdaj na različnih loka
cijah. Pozimi bi lahko omo
goali tudi skladiščenje čol
nov, med sezono pa supov, 

skifov ... , da jih obiskoval
cem ne bi bilo treba vedno 
voziti s seboj,« pravi Pipan. 
Kot je še povedal, so tudi pri 
tem odvisni od zakonodaje 
in postopkov, ki jih narekuje. 
»Vendar je pri nas v Zbiljah 

: imamo veliko gospodarskih 
: objektov, trgovski center, po
: družničnošolo,streliščeCm
: grob in druge objekte, zato je 
: cisterna pri nas nujno potreb, 
: na,« je povedal Kalan. 

tako, da ne obupamo.« . 
Organizacijo velikih do- ·: 

godkov, kakršne so priprav- : 
ljali v pretekl9sti, so prepus: 
tili arugim,1saj so po Pipane': 
vib besedah preveli.k zalogaj 
za prostovoljce. V zalet.ku 
avgusta bo tako na Zbiljski 
dobravi znova festival ame
riške kulture, sami pa bodo 
septembra zaokrožili pra
znovanje jubileja - sedem
desetletnico bodo za,;namo-
vali tudi z razstavo. 

\ Gasilci PGD Žabnica so prejeli novo gasilsko avtocisterno. 
- - - - ----- - ------------------------------- : ,,, .......... """'" 

Tudi obnova Kovkovega .mostu 
1 Več nalog pren~sli na 

V dolini za Kanonirjem obnavljajo Julnov most in v juliju načrtujejo še obnovo Kovkovega. 1 skupno občinsko upravo 
ALENKA BRUN 

jezersko - Julnov most čez 
Reko v občni Jezersko je rav
no na takem območju, da se 
čezenj steka ves promet iz do
line Reke. G rezaobmočje seč
nje Kozji vrh, Podstoržič, Dol 
Njegova obnova se je začela s 
sanacijo opornih zidov v Jan. 
skem letu in nadaljevala z iz. 
gradnjo talnega praga inarca 
letos, v naslednjem letu pa ob, 
čina skupaj z družbo Sloven
ski državni gozdovi (SiDG) 
načrtuje še prenovo vozišča in 
ograje. Projekt bosta sofinan, 
cirala oba omenjena deležni
ka. Za Kovkov most, ki sto
ji naprej od Julnovega, pa so 
ob vseh podražitvah na občini 
že mislili, da obnova ne bo iz
vedljiva. Potem je občina pri 
lokalnih izvajalcih poizvede
la, kdo bi lahko izpeljal kateri 
del obnove, kar se je izkazalo 

Dotrajani Kov kov most I roto:A1,11b '"',. 

za pravilno odločitev. Tako bo 
občina na svoja pleča prevzela 
inženiring. les bo iz občinskih 
gozdov, z ugodnejšimi cena
mi domaah izvajalcev pa so 

dosegli tudi občutno znižanje 
prvotne cene, zato je obno
va mostu (vozišča in ograje) 
predvidena v juliju. če se bota 
model p0kazal za uspešnega, 

i ~-~I( .... ~~ ..... ~ .... 
\ Preddvor, Jezersko - Tako 
(. pa Jezerskem kot v Preddvo
: ru so na občinski seji svetni-

ki odločali o Odloku o spre
membah in dopolnitvah Od
loka o ustanovitvi Skupne ob, 
anske uprave občin Gorenj
ske (SOU OGj, o osnutku 
in pred.logu za skrajšani po· 
stopek. Svet Mestne občine 
Kranj ter sveti občin Cerklje, 
Jezersko, Naklo, Preddvor, 
Šenčur in Tržil so namreč 
sprejeli Odlok o ustanovitvi 
SOU OG in tako ustanovi
li skupno upravo, ki je zače-
la delovati z lanskim januar
jem. Delovala je na treh de

nameravajo na enak načio na- : lovnih področjih - občinsko 
daljevati v zaključni faziobno- : inšpekcijsko nadzorstvo, re• 
ve Julnovega mostu v nasled, : darstvo in notranja revizi
njem letu, so nam še zaupali : ja, v Kranju, na Jezerskem 
na občini . : in v Preddvoru pa so izrazili 

še interes za prenos in opra
vljanje nalog varstva okolja 
in nalog urejanja prostora na 
SOU OG. S spremembo od
loka se tako širi nabor zakon
sko določenih nalog še na 
urejanje prostora in varstvo 
okolja, opravljanje nalog 
SOV pa finančno stimulira 
tudi država. Da odlok stopi v 
veljavo pa ga morajo spreje
ti vse občine ustanoviteljice, 
ne le predlagateljice. Na Je
zerskem med drugim vidijo 
prednosti prenosa nalog ure
janja prostora in varstva oko
lja na SOU, da se s specifič
nim delom, ki vključuje več 
zakonodaj, ukvarjajo specia
lizirani uradniki, kar zmanj
ša čas reševanja zadev. Pred
log odloka in tudi skrajšani 
postopek zanj so svetniki na 
sejah obeh omenjenih občin 
sprejeli. 


